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                                                                                       Krobia, dnia 28 listopada 2017 r. 
 

 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXVIII/2017 
 
                                   z   XXXVIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  22 listopada 2017 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.30 
                   godzina zakończenia:   19.00 
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych, 

nieobecny Henryk Busz.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 
     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 
     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy  

                   4.   Magdalena Kurzawska     - radca prawny 
                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVII  sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Wręczenie stypendiów za wybitne osiągnięcia pozaszkolne.  
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

 

a) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Grabianowo,  
b) objęcia udziałów przez Gminę Krobia w Spółdzielni Socjalnej ECOSS,           

c)  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2018 rok,                                                                                                    
d)  zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                        
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Gminy Krobia  na lata 2017 - 2028,                                                                                                   
e)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017,                                                    
f)  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Krobia nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Pudliszkach.  
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10.   Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017.  
        11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      12.  Wolne głosy i wnioski. 

      13.  Zakończenie. 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości, szczególnie stypendystów obecnych na dzisiejszej sesji. Na podstawie 
listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny 1 Henryk Busz 
wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.                                                                                       
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.                                                                
Z-ca Burmistrza zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji o rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Krobia 
nieruchomości niezabudowanej położonej w Pudliszkach. 

Zgłoszony wniosek o uzupełnienie porządku o rozpatrzenie uchwały w pkt 9 f) przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
     Pierwotny porządek stanowi załącznik do protokołu. 
  
     Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XXXVII sesji.                                                                                   

Protokół z XXXVII sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       

     Z-ca Burmistrza : wpłynęła odpowiedz Starostwa Powiatowego w Gostyniu dot. interpelacji 
radnego D. Szpruty odnośnie zamontowania lustra na wyjeździe z miejscowości Ciołkowo 
wskazano, iż temat ten wcześniej był rozpatrywany oraz na interpelację radnego              
K. Perdona dot. uporządkowania pasa zieleni wzdłuż drogi Pudliszki-Kuczynka.  
Skierowano do Starostwa Powiatowego interpelację radnego M. Dudy dot. obniżenia 
krawężnika na  ul. Jutrosińskiej i radnej G. Skrobały kierującej zapytanie o  usunięcie 
wiatrołomów na trasie drogi Gogolewo-Niepart. Wystosowano pismo do dyrektora 
WZMiUW w Pokonaniu oddział w Lesznie dotyczące interpelacji radnego J. Mikołajczaka 
w sprawie uszkodzeń cieku wodnego w Chwałkowie.  

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

     P. Wajnert : sprawa dotyczy poprawy bezpieczeństwa dla pieszych na ul. Powstańców 
Wielkopolskich w Krobi. Dotyczy to umieszczenia pasów przejścia dla pieszych między                    
ul. Fr.Rejka a rondem. Na tym odcinku nie ma żadnego przejścia i dlatego mieszkańcy 
zwrócili się aby takie przejście powstało na przestrzeni przy wejściu z osiedla domków 
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jednorodzinnych tj. na wysokości posesji nr 35 a 36.  Proszę o skierowanie sprawy do 
zarządcy drogi wojewódzkiej.  

      H. Urbański : sprawa dotyczy ul. Grunwaldzkiej w Krobi, na której zdemontowano 
uszkodzone progi zwalniające. Mieszkańca zwrócili się z zapytaniem czy w to  miejsce 
zostaną zamontowane nowe gumowe, czy remontowane?   

      L. Bem : lustro zamontowane na ul. Kobylińskiej przy wyjeździe z ul. Zwierzyckiego 
pierwotnie skierowane było w kierunku rynku i po naszej prośbie przekierowano wieczność 
nadjeżdżających pojazdów od Pępowa.  Jednak nie spełnia swojej funkcji i dlatego zwracam 
się o przestawienie o 2, 3 metry aby widoczność była prawidłowa.     

     M. Duda : 1. Nie rozstrzygnięto przetargu na regulacje Rowu Polskiego przebiegającego na 
wysokości miasta. Poruszam temat w kontekście nadchodzącej zimy i później roztopów 
wiosennych, gdzie odczuwane są przez mieszkańców. Czy zapytanie będzie powtarzana lub 
być może firma ECOSS zajęłaby się tym w ramach zadań zleconych.                                                        
2. Proszę o informację jakie ssą zakresy działań na drogach powiatowych w ramach PPP                   
w planowych budżetach. 3. Sprawa przewozów szkolnych, czy już rozpatrywany jest 
przetarg na te usługi na terenie naszej gminy? Jaki będzie jego zakres jednoroczny, 
ponieważ zgodnie z zeszłorocznymi sugestiami wskazywano na okres dwuletni?                                       

 K. Perdon : zapytanie dotyczy drogi powiatowej Krobia – Poniec, czy jako gmina mamy 
informację o terminie zakończenia realizowanej inwestycji remontu tego odcinka drogi. 

      L. Bem :  w roku 2016 planowano remont pomnika rozstrzelanych na cmentarzu 
parafialnym, lecz ze względu na wysokie koszty zadania zostało ono przesunięte w czasie. 
Jakie są dalsze plany remontu pomnika ponieważ jest on w coraz gorszym stanie i wymaga 
renowacji.  

      J. Mikołajczak : lampy oświetleniowe zamontowano w sołectwach, lecz nie funkcjonują 
jeszcze.  W obecnym okresie zmierzch jest już dość wcześnie i byłby niezbędne dla naszych 
mieszkańców.                                                                                                                                           

 M. Duda : z takim zapytanie się też zwracałem i uzyskałem odpowiedź, iż po odbiorze 
inwestycji oświetlanie zostanie uruchomione do końca tego roku.  

     Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych                      
w okresie międzysesyjnym.  

      28.10. wraz z radnymi uczestniczyłem w Festiwalu Gościnności podsumowującym 
realizację projektu pn. „Potarzyca wszystkich wita, rozwojem i gościnnością zachwyca”                                  
w ramach VII edycji konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś”.                                                         
11.11. wraz z radnymi uczestniczyłem w gminnych obchodach Narodowego Święta 
Niepodległości oraz w Gali Jubileuszowej z okazji 15-lecia Grupy Teatralnej „Na Fali” 
połączoną z premierą okolicznościowego spektaklu.                                                  
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16.11. posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy dot. projektu budżetu na rok 2018.         
17.11. posiedzenie Komisji Rewizyjnej dot. projektu budżetu i wpf na                                 
rok 2018 oraz spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji w kwestii                                
porządku i bezpieczeństwa na terenie gminy Krobia.                                                                                                                              
20.11. uczestniczyłem w konferencji z cyklu „Transfer wiedzy w dziedzinie 
zrównoważonego wykorzystania energii”. Energia Odnawialna w Wielkopolsce. Inicjatywa 
lokalna, klastry, praktyka. Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej w Krobi  opinie 
projektów uchwał i sprawy bieżące. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych                           
dot. opiniowania projektu budżetu i wpf na rok 2018. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej                       
dot. opiniowania projektu budżetu i wpf na rok 2018.                                                                                    
22.11. posiedzenia komisji Budżetu oraz Rolnictwa i Rozwoju Gminy w sprawie 
opiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesje.                                                                                                                    

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił  Pełnomocnik ds. zarzadzania kryzysowego Adam Sarbinowski,  
które stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Ad. 8 Wręczenie stypendiów za wybitne osiągnięcia pozaszkolne. Zgodnie z uchwałą 
Nr XXXVII/322/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r. oraz 
Zarządzeniem Burmistrza Krobi Nr 110/2017 z dnia 25 października 2017 r. stypendia za 
szczególne osiągnięcia pozaszkolne w roku szkolnym 2016/2017 wręczyli uczniom 
Przewodniczący Rady Miejskiej, Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 
oraz Z-ca Burmistrza Krobi. 
  

     Ad. 9 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         

a) zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Grabianowo. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.                                   
Uchwałę Nr  XXXVIII/333/2017  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 22 listopada 2017 r.                 
w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Grabianowo, przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                        

b) objęcia udziałów przez Gminę Krobia w Spółdzielni Socjalnej ECOSS.                                    
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu                                           
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                                                     
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 22.10.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                            
Uchwałę Nr XXXVIII/334/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 listopada 2017 r.                          
w sprawie objęcia udziałów przez Gminę Krobia w Spółdzielni Socjalnej ECOSS; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

c) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów                           
Alkoholowych na 2018 rok.                                     
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS A. Krzyżostaniak.                           
Przewodnicząca  Komisji  Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała 
w dniu 22.11.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                  
Uchwałę Nr XXXVIII/335/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 listopada 2017 r.                           
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w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na 2018 rok ; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych.                          

d)  zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                              
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                         
Gminy Krobia  na lata 2017 – 2028.                                                                                                                             
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik                                                      
nr 2 przedstawił  Skarbnik   Gminy D.Walczak.                                                                         
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała w dniu 22.11.2017 r.                             
i po analizie projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.                                  
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.                                       
Uchwałę Nr XXXVIII/336/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 listopada 2017 r.                        
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVII/239/2016 Rady Miejskiej  w Krobi  z dnia                           
28 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Krobia  
na lata 2017 - 2028, przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

e)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017.                                                                                                                             
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik                                            
nr 3 przedstawił Skarbnik Gminy D.Walczak.                                                                                                                  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            
w dniu 22.11.2017 r. i po analizie projektu uchwały i autopoprawki zaopiniowała                            
pozytywnie jednogłośnie. Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie,                                   
głosowało 14 radnych.                                                                                                                             
Uchwałę Nr XXXVIII/337/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 października 2017 r.                           
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2017; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało14 radnych. 

f) wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Krobia nieruchomości                                       
niezabudowanej położonej w Pudliszkach.                                                                                                                            
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik Referatu                                           
Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                                                     
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 22.10.2017 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                            
Uchwałę Nr XXXVIII/338/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 22 listopada 2017 r.                          
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Krobia nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Pudliszkach; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

Ad.  10  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017.  
Informację przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska, 
która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

               Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                       
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert, sprawę wykonania                      
przejścia dla pieszych na ul. Powstańców Wielkopolskich przekażemy zarządcy drogi 
wojewódzkiej.                                                                                                                                                  
Odnośnie interpelacji radnego H. Urbańskiego dot. zdemontowania progów                              
zwalniających na ul. Grunwaldzkiej, to odbyło się spotkanie z mieszkańcami,               
po którym rozważymy  czy pozostawić ten odcinek drogi bez progów ze zmianą                              
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organizacji ruchu, czy  zamontować je w innym miejscu.                                                                       
Odpowiadając na interpelację radnego L. Bema zwrócimy się do zarządcy dogi w temacie 
zmiany postawienia lustra na ul. Kobylińskiej. Będzie ona kolejna złożoną w tej sprawie, 
myślę, że tym razem będzie skuteczniejsza. Odnośnie remontu pomnika, to rzeczywiście                            
w roku 2016 rozważaliśmy wykonanie tego zadania. W roku 2018 planowana jest 
renowacja pomnika rozstrzelanych z pozyskaniem środków na ten cel z Urzędu 
Wojewódzkiego. Przyszły rok związany jest ze stuleciem wybuchu Powstania 
Wielkopolskiego stąd przedsięwzięcia nawiązujące do tej rocznicy będą priorytetem.                                           
Odpowiadając na interpelację radnego M. Dudy, to przetarg na czyszczenie rowu 
krobskiego był już ogłaszany, wydłużając czas jego realizacji do przeszłego roku. Montaż 
urządzeń towarzyszących temu czyszczeniu rowu mam nadzieję, że tym razem w sposób 
skuteczny uda się wyłonić wykonawcę prac. Temat projektu PPP dróg gminnych,                          
to jesteśmy po pierwszym dialogu konkurencyjnego w wyniku którego jest jeden oferent. 
Obecnie oferent uzupełniania niezbędne informacje zawierające zakres tej                           
inwestycji i kolejne spotkanie dotyczyć ma aspektów technologicznych i prawnych 
związanych z  realizacją tego przedsięwzięcia w trybie PPP.  Odnośnie przewozów 
szkolnych to obecnie finalizujemy ogłoszenie przetargu, który przewiduje umowę 
jednoroczną co związane jest z regulacją komunikacji lokalnej.                                                                                                     
Odpowiadając na interpelację radnego K. Perdona odnośnie realizowanej inwestycji 
remontu odcinka drogi Krobia-Poniec to według informacji zarządcy drogi prace trwają                   
i droga ma być oddana do użytku do końca miesiąca, ścieżka może być uruchomiona                        
w terminie późniejszym. Odnośnie zniszczeń powstałych podczas objazdu tego                         
remontu zwrócimy się do zarządcy jak to zostanie rozwiązane.                                                                 
Odpowiadając na interpelację radnego J. Mikołajczaka odnośnie                                       
oświetlenia, to zgodnie z zawartą umową wszystkie nowe punkty                                              
oświetlenia zostaną  uruchomione do końca bieżącego roku.                                                                                                                           
D. Walczak : odnośnie remontu drogi w kierunku Karca, to nie wyrażono zgody na 
wydłużenie terminu w zakresie przebudowy drogi i mostu i otwarcie ruchu nastąpi z dniem 
1 grudnia br. z przedłużeniem terminu wykonania ścieżki do 15 grudnia.                                             
K. Perdon : czy nie warto byłoby rozważyć czyszczenia nawierzchni od                                
skrzyżowania w Pudliszkach z mazi powstałej na  drodze.                                                      
D. Walczak  : podczas posiedzenia zarządu zwróciłem na to uwagę przedstawiając 
dokumentację zdjęciową zaistniałego problemu.                                                      

Ad.12 Wolne głosy i wnioski.   Nie zgłoszono                                                                                                       
Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                                   
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :                                                

       Aurelia Sikorska       


